
Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 13. 03. 2014. 

 

Prítomní: PhDr. Jana Cibereová ,MUDr. Benjamín Bančej, Eduard Maskaľ, MUDr. Ľubomír 
                   Rohoň, PaedDr. Martin Molnár, Milan Hvižďák 
        
Prizvaní:  Ing. Anna Tomanová, Mgr. Eva Bartošová, Jaroslav Kanoc – neprít. 
                                                               
Program: 1. Prerokovanie návrhu zápisu do kroniky za rok 2011.  
                  2. Prejednanie návrhov na rozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta – 
                       nenávratné dotácie za oblasť kultúry a cirkvi 
                   3. Stretnutie predstaviteľov kultúrnych inštitúcií v meste Michalovce 
                   4. Rôzne. 
 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie  PhDr. Jana Cibereová 

R o k o v a n i e 

1. Prerokovanie návrhu zápisu do kroniky za rok 2011.  
 

 Tento bod bol na žiadosť PaedDr. Molnára preložený na december.   
Hlasovanie: prítomní členovia hlasovali za 
 
 
2. Prejednanie návrhov na rozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta – 
    nenávratné dotácie za oblasť kultúry a cirkvi 

Mgr. Bartošová využila možnosť osobnej prezentácie. Členom komisie podala 
informácie o tom, ako by mali vyzerať InfoNoviny, na čo by sa mali zameriavať, ako by sa 
distribuovali a komu.   

Členovia komisie prejednali predložený návrh na rozdelenie finančných prostriedkov 
z rozpočtu mesta a nimi rozdelená suma postupuje na schválenie do MsR. Komisia 
prerozdelila pre 28 žiadateľov za oblasť kultúry 15 300 € a pre 13 žiadateľov za oblasť cirkvi 
3 900 €.   
Hlasovanie: prítomní členovia hlasovali za 
 
 
3. Stretnutie predstaviteľov kultúrnych inštitúcií v meste Michalovce. 

Predstavitelia kultúrnych inštitúcií v meste Michalovce podávajú postupne správy 
o svojej činnosti kultúrnej komisii a zároveň vzájomne spolupracujú na kultúrnych 
podujatiach, ktoré sú pod záštitou mesta a primátora. 
Hlasovanie: komisia berie na vedomie 
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4. Rôzne. 
21. 03. 2014  je v MsKS  ‐ To najlepšie, čo v meste Michalovce máme. 
 Každý posledný piatok v mesiaci vysiela Žihadlo reláciu, ktorá sa týka histórie 

Michaloviec. 
Najbližšie rokovanie komisie bude 10. 04. 2014 o 13.30 v priestoroch dolnej 

zasadačky MsÚ v Michalovciach.  
Hlasovanie: komisia berie na vedomie 
 

Predsedníčka komisie ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za aktívnu účasť. 
 
 
 

    PhDr. Jana Cibereová, v. r. 
predsedníčka komisie        

                                                                                         

Zapísala: Mgr. Miriam Lechmanová 

 

 

 

 

      

       
      


